
                                                                          
 

SDS ZAGORJE OB SAVI                                                

Jevšnikova ul. 25 

1412 Kisovec 

                                                                                                                               Kisovec, 23. 3. 2021 

OBČINA ZAGORJE OB SAVI 

Cesta 9. avgusta 5 

1410 Zagorje ob Savi 

 

 

ZADEVA: Vprašanja Občinskemu svetu občine Zagorje ob Savi 

15. redna seja Občinskega sveta 

 

Spoštovani,  

 

Prosimo vas za odgovore na vprašanja, ki smo jih prejeli od občanov in občank. 

1. Družba AGM Nemec je pričela s predhodnimi postopki za postavitev asfaltne baze na 

lokaciji Borovnik v Kisovcu. Prebivalce v bližini kamnoloma Borovnik v Kisovcu zanima, 

kako bodo predstavniki občine Zagorje ob Savi in KS Kisovec Loke odreagirali oz. zavzeli 

stališče na omenjeno postavitev asfaltne baze z zmogljivostjo 120 ton na uro? Predlagamo 

umestitev  točke dnevnega reda na temo omenjene asfaltne baze na eni izmed prihodnjih sej 

občinskega sveta. 

2. Vprašanje je namenjeno Oddelku za gospodarske javne službe. Občane zanima zakaj je 

oskrba pitne vode večkrat motena in tudi voda ni pitna (oskrba od rezervoarjev do 

gospodinjstev na področju Kisovca)? 

3. V obvestilu, ki smo ga prejeli občinski svetniki na e mail  z naslovom Obisk ministra 

Zdravka Počivalška v Zagorju, je napisano, da je Župan ministru predstavil načrtovano 

gradnjo pametne tovarne v Kisovcu, ki bo zaposlovala 40 do 50  visoko izobraženih ljudi. 

Vprašanje je, kje se bo nahajala ta tovarna, kakšna bo njena dejavnost in ali to pomeni 

dodatno obremenitev za okolje? 

 

 

 



                                                                          
4. Vprašanja glede novega stanovanjskega objekta v Kisovcu. 

 

1. V OPPN, ki je bil predstavljen, so bila stanovanja 3 in 4 sobna. Za medije pa je 

Gregor Brinjevec dejal, da bodo stanovanja 2, 3 in 3,5 sobna. Kaj je torej res? 

2. Če bodo tlorisi stanovanj sedaj drugačni, kje jih je mogoče videti? 

3. Večina stanovanj naj bi bila namenjena najemu. Komu je namenjen ta najem - 

socialno ogroženim družinam ali komu drugemu? 

4. Bodo lastniška stanovanja ločena od najemniških? 

5. Kolikšna je predvidena cena po kvadratnem metru na stanovanje? 

 

S spoštovanjem, 

Občinska svetnika SDS Zagorje ob Savi: Roman Perklič in Nataša Mahne 

 

 

 

 


